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Zápis 
z jednání komise při Radě města Litoměřice 

 

Subkomise dopravy 
 

konané dne 03.12.2018 od 15:00 hod. v kanceláři Bc. Jakuba v budově MěÚ Litoměřice v Topolčianské ulici. 
 
 
Přítomen: 

• Ing. Ivo Elman  

• Bc. Jan Jakub 

• Ing. Lenka Kuchařová  

• Alois Kubišta 

• Bc. Tomáš Lipš, Dis. 

• Josef Krištof 

• Ing. Petr Pinka 

• Martin Šimek 

• Ing. Ivan Palán 

• Ivan Králik 

 

Nepřítomen:  
 
Omluveni:   
 
Hosté:  
 
Jednání řídil: předseda komise Ing. Ivo Elman 
 
Zapisovatel: Bc. Jan Jakub 
 
Program jednání:  
 
1. Úvod, přivítání  
2. Plnění úkolů z Rady města Litoměřice, žádosti z odborů MěÚ, příp. kontrola zápisů 

z minulých jednání  
3. Aktuální informace o dopravní problematice na území města od zástupců MěU 

Litoměřice, hostů (rekonstrukce, opravy, výstavby, parkování, křižovatky, 
semafory apod.)   

4. Náměty pro činnost subkomise (všichni členové) 
5. Diskuze, různé, určení termínu příštího (příštích) jednání 
 
 

Konec jednání: 16:50 hodin 
 
 
Termín příštího jednání: dle předběžného schválení – 04.02.2019, popř. dle pozvánky 
 
 
Zapsal: Ing. Ivo Elman, v. r. 
              Bc. Jan Jakub, v. r. 
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1) Úvod, přivítání 
 

Předseda komise Ing. I. Elman přivítal všechny přítomné členy v novém povolebním 
složení a krátce pohovořil o významu, činnosti a úkolech komise. 

 
2) Plnění úkolů z Rady města Litoměřice, žádosti z odborů MěÚ, příp. kontrola 

zápisů z minulých jednání  
     

- Komise byla seznámena s odborem územního rozvoje předaným dopisem obyvatel 
lokality kolem ul. Husova ze dne 06.11.2018, kterým žádají o instalaci bariérových 
prahů (retatdérů), snížení rychlosti na 30 km/h a omezení vjezdu vozidel v režimu 
„mimo dopravní obsluhy“ do jednosměrné (bezejmenné) místní komunikace 
nacházející se za zadní části přilehlých zahrad RD mezi sil. III. třídy ul. Žitenická a 
křižovatkou ul. Husova a Wolkerova. 

Komise v rámci diskuze žádost projednala a doporučuje zachování stávajícího stavu 
bez dalších omezení, avšak konstatuje, že by bylo vhodné ze strany města zajistit 
patřičné zdokumentování stávajícího počtu průjezdů vozidel před provedením 
plánovaných změn a až v případě významného nárůstu vozidel v budoucnosti 
přijmout případná nová omezující dopravní opatření po projednání s Policií ČR. 
V současné době mohou komunikaci užívat pouze osobní vozidla, neboť je na místě 
instalováno dopravní značení zakazující vjezd nákl. vozidlům, traktorům a 
autobusům, tedy již nyní není užívána k běžnému neomezenému sil. provozu.     

 
3) Aktuální informace o dopravní problematice na území města od zástupců MěU 

Litoměřice, hostů (rekonstrukce, opravy, výstavby, parkování, křižovatky, 
semafory apod.)   
 
 

           Trvalé body k projednání: 
 

Oprava místních komunikací 

- Předseda komise informoval členy komise o plánovaném rozsahu oprav ve městě 

v roce 2019 a taktéž o budoucím nákupu (cca v ½ roku) kropícího vozidla, tzv. 

„kropičky“, které bude využíváno pro údržbu komunikací a taktéž zvlhčování uličních 

prostorů města v teplotně zatížených letních měsících.  

Parkování vozidel v Litoměřicích  
 

- Komise v rámci diskuze k tématu parkování v Litoměřicích i nadále konstatuje 

nezbytnost výstavby parkovacích domů, příp. záchytných parkovišť a odkazuje 

rovněž na svá již předešlá doporučení z minulosti. 

 

Městská hromadná doprava 

- Výběrové řízení na nového dopravce spěje k závěru a k uzavření smlouvy na 10 let.  
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4) Náměty pro činnost subkomise (všichni členové) 
 

Komise doporučuje vhodným způsobem v praxi usměrnit a vyřešit situaci na komunikaci 
podél budovy „bývalá rest. Na Volyni“ u finančního úřadu, kde se z hlediska stavebního 
uspořádání nabízí označit pruh podél budovy a plotu jako chodník (vede do něho i chodník 
z ul. Masarykova), ovšem který není výškově a bariérově oddělen, takže na tomto místě 
pravidelně parkují vozidla, tudíž jsou chodci nuceni se pohybovat středem komunikace po 
vozovce, kde vznikají kolizní situace. Ke zvážení je tak buď rekonstrukce chodníku do 
podoby se standardními obrubníky, popř. instalace vhodného dopravního značení 
zamezujícího stání vozidel.     
 
 

5) Diskuze, různé, určení termínu příštího jednání 
 
Komise bude příště zasedat v termínu 04.02.2019 (první pondělí) od 15.00 hod. v kanceláři 
vedoucího odboru dopravy a sil. hospodářství (popř. dle potřeb na jiném místě v intravilánu 
města – bude upřesněno v pozvánce), nebo dříve vzniknou-li nové neodkladné či naléhavé 
důvody k jednání. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


